
Rondvraag GroenLinks – Ayse Er 

Rondvraag gedeputeerde Rommel: Afgelopen vrijdag heeft minister van der Wal een brief en een 
bijbehorend rapport gepubliceerd m.b.t. stikstof. Kan de gedeputeerde aangeven hoe de hierin 
genoemde doelstellingen in onze provincie behaald gaan worden, hoe zij dit gaat aanpakken en 
wannee en hoe de staten hierover geïnformeerd zullen worden?


